
Protokół Nr 3/2024 
z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 27 maja 2024 r. 
 
 
Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – Artur Zawadzki 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu).  
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta, rozpoczęło się o godz. 14.38. 
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta obradowali według zaproponowanego porządku 
obrad (w załączeniu). 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

 
1) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski obowiązującego w 2024 r. 

oraz określenia sezonu kąpielowego 
W posiedzeniu uczestniczył Dyrektor MOSiR, p. M. Rokita, który udzielił informacji w tym zakresie. 
Poinformował, że podjęcie uchwały jest niezbędne dla kąpielisko znajdujące się na terenie Ośrodka 
Wypoczynkowego „Gutwin” mogło zostać uruchomione z dniem 15 czerwca br. 
Sprzęt, którym Ośrodek dysponuje, jest już przygotowany, również Miejski Ośrodek Sportu  
i Rekreacji jest gotowy do prowadzenia kąpieliska.  
Pan P. Walesic zapytał o cennik, na co Dyrektor odpowiedział, że żadne zmiany nie zostały 
wprowadzone.  
Pan K. Stelmasik zapytał, czy MOSiR prowadzi pomiary poziomu wody na Gutwinie, gdyż ze 
względu na zgody środowiskowe przy rewitalizacji powinny one być prowadzone regularnie.  
Dyrektor odpowiedział, że zbiornik posiada urządzenie spustowe i obecnie poziom wody jest wysoki. 
Ponadto p. P. Walesic zapytał, czy ławki na terenie Ośrodka zostały odpowiednio przygotowane 
(naprawa, malowanie, uzupełnianie).  
Zarówno Pan Dyrektor, jak i p. P. Mazik – Naczelnik Wydziału Ekologii i Infrastruktury poinformowali, 
że każdego roku ławki są malowane, a braki uzupełniane i obecnie też takie prace zostały 
przeprowadzone.  
 
2) zbycia nieruchomości (ul. Długa)  
Pani A. Targowska, Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego poinformowała, że działki poł. przy  
ul. Długiej i ul. M. Kopernika są nieruchomościami oddanymi w użytkowanie wieczyste.  
Obecnie ich użytkownicy wystąpili do Gminy z wnioskami o nabycie ich praw własności (termin ich 
składania upływa 31 sierpnia br.). Dodać należy, że spełnili oni wymagane ku temu warunki 
określone w poszczególnych umowach o oddanie nieruchomości gruntowej w użytkowanie 
wieczyste oraz jeśli jest ona zabudowana.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu). 
 
W związku z brakiem pytań i uwag, w wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowali n/w projekty uchwał w sprawie:  
 
3) zbycia nieruchomości (ul. M. Kopernika), 
4) zbycia nieruchomości (ul. Jutrzenki), 
5) zbycia nieruchomości (ul. O. Zagłoby),  
6) nabycia nieruchomości (rej. ul. Samsonowicza i ul. Rudzkiej) - 

Pan K. Stelmasik zapytał jedynie, jak długo może potrwać zbycie całości gruntów, na co Pani  
A. Targowska, Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego odpowiedziała, że Gmina nie posiada 
instrumentów, które mogłyby ten proces usprawnić. Duże znaczenie ma tutaj dobra wola 
właścicieli nieruchomości. 

7) nabycia nieruchomości (rej. ul. Samsonowicza i ul. Rudzkiej), 
8) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością gruntową, 



9) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego - informacji w tym zakresie udzielił Naczelnik Wydziału Ekologii  
i Infrastruktury, p. P. Mazik.  
Poinformował, że na 2024 r. w budżecie zabezpieczono środki finansowe w wys. 100 tys. zł na 
pielęgnację i konserwację zieleni oraz utrzymanie czystości pasów drogowych dróg 
wojewódzkich na terenie naszej Gminy, udzielając tym samy odpowiedzi na pytanie  
p. Przewodniczącej Rady Miasta. 
Z kolei p. K. Stelmasik zapytał kto zaproponował wysokość kwoty na realizację tego zadania,  
na co p. P. Mazik odpowiedział, że to my znamy wszystkie parametry, kosztorys również leży po 
naszej stronie. 
Pan St. Choinka zapytał o wykonanie koszenia traw w ul. Bałtowskiej, na co Pan Naczelnik 
odpowiedział, że pierwsze koszenie jest obowiązkiem Województwa.  

 
W/w projekty uchwał w załączeniu do protokołu. 
 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono o godz. 15.01.  

 
 
 
 

Protokołowała:  Przewodniczył: 
   

A. Zaleś  A. Zawadzki 
Wydział   Przewodniczący Komisji  

Organizacyjno - Prawny  Strategii i Rozwoju Miasta 
   

 


